
ΑΠΟΦΑΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΠΑΦΟΥ

Όχι σιην ανέγερση ναού στον Δημόσιο Κήπο
ετά από πολύωρη διαδικασία που άρχισε
στις 18:30 η Ολομέλεια του Δημοτικού
Συμβουλίου Πάφου τάχθηκε κατά πλειοψηφία

κατά της ανέγερσης ναού εντός του δημόσιου
κήπου Πλήθος κόσμου από νωρίςτο απόγευμα συγκεντρώθηκε

έξω από το Δημοτικό μέγαρο με πλακάτ
εκφράζοντας την αντίθεσή του στην ανέγερση του
ναού εντός του δημόσιου κήπου αλλά και για τον
λόγο επανεξέτασης του θέματος Σε δηλώσεις τους
συγκεντρωθέντες ανέφεραν ότι δεν είναι αντίθετοι
με την ανέγερση καθεδρικού ναού σε άλλο χώρο
της πόλης και ότι ο δημόσιος κήπος πρέπει να παραμείνει

πνεύμονας πρασίνου να βελτιωθεί και να
αποτελέσει κέντρο αναφοράς στην πόλη Ο δήμαρχος
Πάφου τάχθηκε υπέρ της ανέγερσηςτου καθεδρικού
ναού υπό προϋποθέσεις Η συνεδρίαση άρχισε με
μια ιστορική αναδρομή στο θέμα από τον δήμαρχο
Πάφου Φαίδωνα Φαίδωνος ο οποίος παρουσίασε
και τη νομική πτυχή της διαμάχης ανάμεσα σε Μητρόπολη

Πάφου και Δ Πάφου η οποία βρίσκεται στα
δικαστήρια με αξιώσεις από πλευράς της Εκκλησίας
ύψους 26 εκατ ευρώ Όπως αναφέρθηκε στη συνεδρίαση

η απόφαση του δημοτικού συμβουλίου
Πάφου είναι συμβουλευτικού χαρακτήρα που θα
πρέπει να λάβει υπόψη ή να αγνοήσει το Συμβούλιο
παρεκκλίσεων ώστε η Ιερά Μητρόπολις να κτίσει καθεδρικό

ναό δίπλα από το Δημοτικό Μέγαρο Πάφου
και εντός του δημόσιου κήπου
Στην ψεσινή συνεδρίαση δώδεκα δημοτικοί σύμβουλοι
τάχθηκαν κατά της ανέγερσης ναού επτά υπέρ ενώ

μία ψήφο έλαβε η πρόταση να διενεργηθεί δημοψήφισμα

Την πρόταση της Μητρόπολης καταψήφισαν
μέλη της δημοτικής ομάδας του ΔΗΣΥ οι δημοτικές
ομάδες του ΔΗΚΟ της ΕΔΕΚ του ΑΚΕΛ και ανεξάρτητοι
δημοτικοί σύμβουλοι

Προηγουμένως το ΕΤΕΚ σε ανακοίνωσή του εξέφρασε

και αυτό την αντίθεσή του στην ανέγερση
καθεδρικού ναού εντός του δημόσιου κήπου Το

Επιμελητήριο με απογοήτευση διαπιστώνει πως ένα
θέμα που είχε απασχολήσει πολιτεία πολίτες και
φορείς πριν δέκα χρόνια και είχε απαντηθεί από τις
αρμόδιες αρχές επανέρχεται στην επικαιρότητα και
απειλεί έναν μεγάλης αξίας δημόσιο χώρο προσθέτει
Λέει επίσης ότι θα πρέπει να γίνουν και οι απαραίτητες
ενέργειες ώστε ο χώρος αυτός να περιέλθει στην
κυριότητα του Δήμου
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